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Hur har du det på jobbet?

TEXT KERSTIN STÅLBRAND FOTO KRISTER RASK

Dansk med  
pianohänder  
öppnar eget i  
Norrbotten

Ett vetenskapligt språng

www.royalcanin.se

NYA Mobility C2P+  

Joint complex C2P+ ™ utvecklat i samarbete med veterinäruniversitetet2 och 
forskningsenheten för ben och brosk3 i Liège, Belgien.

 En synergistisk kombination av:
  Kurkumin        Hydrolyserat kollagen        Polyfenoler från grönt te

Kliniskt bevisad positiv effekt på ledhälsan - hjälper hundar att återfå 
livskvaliteten.4

1. Multicentric study in veterinary clinics in Spain, UK, France, Netherlands, in 42 days N=50 dogs. Royal Canin 2015.  2. Liege, Belgium. 
3. Bone and Cartilage Research Unit, Laboratory of Human Motion Analysis.  4. Double-blinded, randomized, placebo-controlled, clinical 
trial, to assess the effi cacy of C2P+ cocktail, on osteoarthritic dogs, in 90 days N= 42 dogs, data on fi le, Royal Canin 2015.
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I dessa tider, trenden i djursjukvården 
går mot stora affärskedjor, har du 
startat en egen klinik i Töre, en liten 
ort i Norrbotten. Vad fick dig att ta det 
steget?
– Jag har behov av utmaningar och i 
mars i år, när jag öppnade kliniken, 
hade jag kommit till en punkt i livet, 
när jag ville påverka min egen vardag. 
Nu kan jag ägna all tid jag tycker 
behövs åt varje patient. Beslutet att 
starta eget påverkades också av att jag 
hittade den perfekta lokalen, en 
nedlagd vårdcentral. Där finns allt; 
reception, operationsrum, behand-
lingsrum, parkeringsplatser och sju 
toaletter.

Det är mycket som ska falla på plats 
när man startar eget. Inte minst det 
ekonomiska.
– Visst, det är dyrt att utrusta en 
veterinärklinik och bankerna är inte 
särskilt positiva. Det är svårt att få lån. 
Men jag har jobbat som konsult på 
djursjukhusen i Gällivare och 
Skellefteå två dagar i veckan och på 
min egen klinik tre dagar. Det har gett 
mig en inkomst under tiden jag byggt 
upp kliniken. Efter ett halvår hann jag 
inte med konsultuppdragen längre. Nu 
är Töre Djurklinik fullbokad en vecka 
framåt. Det är en fantastisk framgång 
för mig och visar också att djurägare i 
Norrland vill ha ett alternativ inom 

djurvården. Här uppe drivs nästan all 
djursjukvård av Evidensia.

Du kommer från Danmark och har 
jobbat på djursjukhuset i Helsingborg i 
flera år och nu bor och arbetar du i 
Norrland. Hur kommer det sig?
– Det beror på mina hundar, förstås, 
för jag trivdes väldigt bra i 
Helsingborg.  Men här är det fantas-
tiska förhållanden för hundarna. På 
vintrarna kan jag köra direkt hemifrån 
och ut på det isbelagda havet med 
mitt hundspann. 

Vad är speciellt med att vara veterinär i 
Norrland?
– Det är betydligt större andel jakt-
hundar här jämfört med i Skåne och 
själv älskar jag att jobba med aktiva 
hundar. Hundarna som kommer till 
min klinik har ofta blivit skadade i 
skogen och under jakt.

Vad är det vanligaste du gör i jobbet?
– Det går inte att säga eftersom jag gör 
allt, jag städar, beställer grejer, svarar i 
telefon, gör hälsokontroller, tar hand 
om sjuka djur och utför komplicerad 
kirurgi.

Hur ser en vanlig arbetsdag ut?
– Jag jobbar från halv åtta på morgo-
nen till halv åtta på kvällen. Vissa 
dagar ägnar jag åt konsultationer, 

andra dagar opererar jag och ingen 
dag är den andra lik. Mina specialite-
ter är ortopedi, mjukdelskirurgi och 
ingrepp i munhålan, framför allt på 
hund. Jag har ganska många remisspa-
tienter, till och med från Norge. Det är 
kul varje dag.

Hur tänker du om framtiden?
– Jag funderar mycket på när jag kan 
anställa mer personal. Vi är tre på 
kliniken nu, men vi behöver vara fler.

Vad är drivkraften för dig?
– Jag vill känna att mitt jobb gör 
skillnad för djuren. Därför är jag 
väldigt tacksam att jag har talang för 
kirurgi. Jag har känsliga händer och 
mina operationer brukar bli bra, något 
som jag delvis förklarar med att jag 
har spelat mycket piano i mitt liv.

När trivs du som allra bäst?
– Det är när jag opererar. Det kan 
vara en fraktur, en tumör, en trasig 
tand, vad som helst. Det är när jag 
opererar som jag känner att jag lever 
på riktigt. Två timmars koncentrerat 
arbete känns ofta som 15 minuter. 
Kirurgi är inget jag gör för pengar. Jag 
gör det för att resultatet ska bli bra 
och för att jag själv mår bra av att 
hålla på med det. Därför satsar jag 
också på den bästa utrustningen till 
Töre Djurklinik. 
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